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Voorwoord 

 
Voor u ligt het jaarverslag van 2022 van de Stichting Wetech. In het jaarverslag is te lezen wat 

er in het achterliggende jaar gepasseerd is.  

We mogen weer blij en dankbaar zijn dat we alles weer hebben kunnen doen, omdat de corona 

maatregelen gelukkig weer achter de rug zijn. Dat de scholen weer normaal hun regulier 

onderwijs kunnen verzorgen en dat de bedrijven ook weer alles op hebben kunnen pakken.  

We hebben ook weer de stagemarkt kunnen houden. Daar waren wederom veel bedrijven bij 

betrokken. Ook heeft de jaarlijkse ledenvergadering plaatsgevonden met als hoofd spreker 

Doekle Terpstra. Het was een zeer geslaagde ledenvergadering. 

Als bestuur zijn we erg blij met alle betrokkenheid vanuit het bedrijfsleven voor het technisch 

onderwijs. We behoren met elkaar voor ogen te houden dat we blijven investeren in de jeugd, 

want wie de jeugd heeft de toekomst. 

We zijn dankbaar dat we dit met elkaar mogen en kunnen doen. 

 

Dick Hoogendoorn, 

Voorzitter Stichting Wetech. 
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1. Inleiding en doelstelling van de Stichting 
 

Wat is Stichting Wetech? 
Stichting Wetech is de bedrijvenkring van het Gilde Vakcollege Techniek in Gorinchem 
en het Willem van Oranje College in Wijk en Aalburg. 
 
Wat zijn onze doelstellingen? 
De Stichting heeft als oogmerk de samenwerking tussen het onderwijs en het 
bedrijfsleven te formaliseren en te professionaliseren. Allereerst gaat het daarbij om 
het ondersteunen en mede vorm geven van kwalitatief hoogwaardig technisch 
beroepsonderwijs op het Gilde Vakcollege Techniek en het Willem van Oranje College. 
 
De Stichting is (gespreks)partner in het vormgeven van het techniekonderwijs op het 
Gilde Vakcollege Techniek en het Willem van Oranje College. Dit om enerzijds, binnen 
de kaders van de onderwijswetgeving, de vraag vanuit het regionale bedrijfsleven 
optimaal af te stemmen op het onderwijs en anderzijds mede verantwoordelijkheid te 
dragen voor het goed opleiden van technisch talent. De Stichting richt zich op het 
bevorderen van de instroom in technische opleidingen, rekening houdend met de 
regionale ontwikkeling van de arbeidsmarkt. Ook het verbeteren van de mogelijkheden 
om leerlingen op een praktische en eigentijdse manier zowel binnen als buiten de 
school ervaringen te laten opbouwen t.b.v. technische beroepen, is een belangrijke 
doelstelling. Tot slot is het verbeteren van het imago van de techniek in de regio een 
aandachtspunt. 
 
Welke rol hebben bedrijven, onderwijs en overheid binnen de Stichting? 
Het bestuur vertegenwoordigt de Stichting. Het bestuur bestaat uit vertegenwoordigers 
van het bedrijfsleven en het onderwijs.  
 
Het bedrijfsleven is opleidingspartner met betrekking tot de inhoud en vormgeving van 
het onderwijs. Het bedrijfsleven krijgt, binnen de wettelijke mogelijkheden daarvoor, 
middels Stichting Wetech invloed op de inhoudelijke invulling van het 
onderwijscurriculum en de manier van begeleiden van de leerlingen. De bij de Stichting 
aangesloten bedrijven bieden garanties voor stages, leerwerkbanen en 
ondersteunende activiteiten die door de Stichting geïnitieerd en ondersteund worden.   
Tussen het vmbo en het mbo is een overeenkomst gesloten. Het beleidsplan van de 
Stichting vormt een onderdeel van de overeenkomst. Het vmbo en het mbo zijn 
gezamenlijk verantwoordelijk voor het vormgeven en het uitvoeren van de gemaakte 
afspraken en zullen als zodanig ook vertegenwoordigd zijn tijdens de 
bestuursvergaderingen van de Stichting. 
De overheid wordt betrokken als adviseur van de Stichting en kan daarin tevens de 
overkoepelende economische belangen en behoeften inbrengen. De overheid 
ondersteunt de doelstellingen van beide schoolinstellingen en kan deze zo nodig ook 
mede faciliteren. Brancheverenigingen, opleidingsbedrijven en toeleveranciers van het 
Gilde kunnen lid zijn van de Stichting, maar hebben daarbij een aparte status. Zij zijn 
als belanghebbenden op eigen titel lid van de Stichting. Dit betekent niet dat daarmee 
alle bedrijven die bijvoorbeeld in een Opleidingsbedrijf participeren ook automatisch lid 
van de Stichting zijn. Ieder bedrijf dient zelfstandig lid te zijn. Brancheverenigingen en 
Opleidingsbedrijven kunnen door hun bijzondere positie juist wel aangewezen 
gesprekspartners zijn voor advies en ondersteuning bij de uitvoering van activiteiten 
Alle partijen kunnen zich onvoorwaardelijk terugtrekken. 
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Hoe worden bedrijven geselecteerd? 
Alle bedrijven waar de scholen relevante contacten mee hebben (i.v.m. stages, 
bedrijfsbezoeken of leerwerkbanen) kunnen zich aansluiten als deelnemer. Bedrijven 
worden vanuit de Stichting actief benaderd om deelnemer te worden, maar kunnen 
ook zelf het initiatief nemen en zich aanmelden. Een bedrijf wordt toegelaten als het 
voldoet aan de voorwaarden. 
 
Welke voorwaarden worden gesteld?  
Een bedrijf dat deelnemer wil worden van de Stichting opereert in een voor de Stichting 
bedrijfseconomisch relevant marktsegment.  
 
Voorwaarden die gehanteerd worden zijn: 

- Het bedrijf onderschrijft de statuten en het beleidsplan van de Stichting.  

- Het bedrijf onderschrijft dat de Stichting een gezamenlijke (regionale) 
maatschappelijke verantwoordelijkheid heeft. De doelstellingen van de Stichting 
zijn strategisch van aard en gaan vóór directe individuele bedrijfsbelangen. 

- Het bedrijf biedt kwalitatief goede stageplaatsen en/of leerwerkbanen. Daarvoor 
voldoet het bedrijf onder andere aan de regeling “Voorwaarden erkenning als 
leerbedrijf” welke als bijlage 1 is opgenomen bij dit beleidsplan. Dit betekent dat het 
bedrijf geregistreerd staat als erkend leerbedrijf bij Samenwerkingsorganisatie 
Beroepsonderwijs Bedrijfsleven (SBB). Dit geldt alleen voor de stageplaatsen / 
leerwerkbanen in het MBO, maar nog niet in het vmbo. 

- Bedrijven zijn op individuele basis lid.  
 
Wie toetst of de bedrijven aan de voorwaarden voldoen? 
Het secretariaat van de Stichting ziet er op toe dat de voorwaarden worden getoetst. 
Zij adviseert het bestuur over het al dan niet toelaten van een bepaald bedrijf. Indien 
daar aanleiding toe is, zal het secretariaat ook toezien op tussentijdse controle 
betreffende het naleven van de voorwaarden. 
 
Samengevat: wat is het voordeel voor het bedrijfsleven? 

- Actief betrokken bij het opleiden van toekomstige werknemers. 

- Inspraak op de inhoud van het opleidingstraject. 

- Afstemming van begeleiding op de werkvloer tijdens stages en leerwerkbanen. 

- Voorkeurspositie bij stageplaatsen en leerwerkbanen van de leerlingen  

- Jongeren boeien en binden voor techniek (t.b.v. arbeidsmarktproblematiek). 
 
Vrienden van Stichting Wetech 
Naast deelnemers aan de stichting die voldoen aan de gestelde eisen zoals in dit 
hoofdstuk beschreven, bestaat er ook de mogelijkheid om zich aan te melden als 
‘Vriend van Stichting Wetech’. Te denken valt bijvoorbeeld aan leveranciers van 
materialen en gereedschappen. Deze organisaties kunnen meestal geen 
stageplaatsen o.i.d. leveren, maar ondersteunen de (strategische) doelstellingen van 
het Gilde, Willem van Oranje College en van Stichting Wetech wel. Door zich als 
‘Vriend’ aan te sluiten, is het mogelijk te participeren in de stichting, zich te profileren 
tijdens bijeenkomsten van de stichting of van beide scholen en actief betrokken te zijn 
bij het bereiken van de doelstellingen.   
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2. Samenstelling bestuur en vergaderdata 
 

Het bestuur Stichting Wetech bestond in 2022 uit: 

 

De heer R. (Rokus) Vlot Directeur Transport Service Schelluinen Bestuurslid bedrijfsleven 

De heer J. (Jan) van Wingerden  
Algemeen directeur Klimaatservice 
Holland B.V./Staal Gorkum B.V.  

Secretaris  

De heer G. (Gerard) de Gans  Gerard de Gans advies Penningmeester  

De heer J. (Jan) Blijenberg Adjunct directeur TIBO-Veen Bestuurslid bedrijfsleven 

De heer D.C. (Dick) Hoogendoorn 
Directeur Hoogendoorn Maritieme 
Betimmeringen en Interieurbouw 

Bestuurslid bedrijfsleven 
Voorzitter vanaf 03-09-2019 

De heer B. (Bram) Inpijn Commercieel directeur Van Dijk Inpijn Bestuurslid bedrijfsleven 

De heer C. (Chris) van Wijk Voormalig dir. Aann. bedr. J. van Daalen B.V. Bestuurslid bedrijfsleven 

Mevrouw R. (Rianne) Duijzer HR Manager Holland Shipyards Group Bestuurslid bedrijfsleven 

De heer K.J. (Krijn) Redert  Locatiedirecteur Gilde Vakcollege Techniek  Bestuurslid school  

De heer A. (Arie) van Vuuren Locatiedirecteur Willem van Oranje College Bestuurslid school 

 

 

Jaarrooster 2022 met de vergaderdata: 

Datum: Doel: Plaats:  

08-02-2022 Vergadering bestuur Online via teams 

12-04-2022 Vergadering bestuur  Holland Shipyards Hardinxveld-Giessendam 

06-09-2022 Vergadering bestuur Gilde Vakcollege Techniek 
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3.1 Cadeau aan leden door Willem van Oranje College (juni 2022) 

 

 

Het 2e cadeau voor de Wetech-leden is gemaakt op Het Willem van Oranje College 

in Wijk en Aalburg. Leerlingen uit leerjaar 2 van de afdeling Bouwen Wonen en 

Interieur maakten ruim 250 houten voertuigen met laadbak. De cadeautjes zijn in 

juni 2022 bij de bedrijven bezorgd.  

Een symbolisch cadeautje. Het voertuig staat voor de verbinding tussen het Willem 

van Oranje College en het Gilde enerzijds en de Wetech-bedrijven anderzijds. De 

laadbak symboliseert de ruimte voor de bagage/vaardigheden die de leerling 

vanuit onze scholen meeneemt en die vanuit de bedrijven kan worden aangevuld.  
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3.2 Sollicitatiegesprekken Nederlands (oktober 2022) 
 

Woensdag 12, donderdag 13 en vrijdag 14 oktober 2022 waren weer de 

sollicitatiegesprekken op het Gilde. Als onderdeel van het schoolexamen 

Nederlands voerden de examenleerlingen van het vmbo een tienminutengesprek 

met een vertegenwoordiger van een bedrijf uit hun sector. 

Dit is altijd een bijzondere gebeurtenis, omdat bij deze schoolexamens de ideale 

koppeling mogelijk is met het bedrijfsleven van stichting Wetech. Leerlingen 

moeten voor het schoolexamen laten zien dat ze een zakelijk gesprek kunnen 

voeren met een onbekende over het beroepenveld. De vertegenwoordigers van de 

Wetech-bedrijven weten het best welke vragen ze moeten stellen om hierover een 

gesprek op gang te brengen met de leerlingen.  

Ook dit jaar is het weer gelukt om 32 Wetech-bedrijven mee te laten doen aan de 

gesprekken; nog een hele planning met 152 deelnemende examenleerlingen. 

Verspreid over drie dagen kwamen al deze leerlingen langs voor een 

tienminutengesprek met iemand van een Wetech-stagebedrijf.  

De leerlingen worden alleen geselecteerd op profiel. De vertegenwoordigers van 

de Wetech-bedrijven zien dus allerlei verschillende niveaus langskomen, van 

opleiding, maar ook van voorbereiding bij de leerlingen. Sommige nog met vieze 

handen van de praktijkles, anderen nog snel omgekleed voor de gelegenheid – 

sommigen zelfs in pak. 

Niet alleen voor de leerlingen, ook voor de deelnemende bedrijven is dit een 

bijzondere ervaring. Niet alleen zien zij bij de sollicitatiegesprekken hun hele 

toekomstige arbeidsmarkt langskomen, ze worden op hun beurt ook gestimuleerd 

om na te denken over wat er zo kenmerkend is aan hun bedrijf, en wat ze nu 

precies zoeken in een werknemer.  

Ook voor de deelnemende leraren Nederlands zijn de gesprekken een leerzame 

ervaring. Zij leren door de sollicitatiegesprekken meer van waar hun leerlingen 

precies mee bezig zijn. Tegelijkertijd krijgen ze een beter beeld van waar de 

Wetech-stagebedrijven nu precies mee bezig zijn. Hierdoor wordt ook de selectie 

van de deelnemende bedrijven steeds beter.  

De sollicitatiegesprekken vinden volgend jaar weer plaats rond de herfstvakantie, 

informatie volgt tegen die tijd via de Wetech-kanalen. 
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3.3 Ledenvergadering met Doekle Terpstra (oktober 2022) 

 

 

Tijdens onze jaarvergadering op donderdag 20 oktober 2022 bij Gilde Vakcollege 

Techniek heeft key-note spreker Doekle Terpstra, voorzitter van Techniek 

Nederland gesproken en zijn enthousiasme en visie voor de technische sector 

toegelicht.  

Ook was Jan van Wijgerden aan het woord over zijn boek “Een perfecte start”. 

Hierin komen succesvolle ondernemers aan het woord met een LTS-, of Mavo-, of 

VMBO achtergrond. 

Ook zijn de leden bijgepraat over de stand van zaken binnen Wetech, het Gilde 

Vakcollege Techniek en het Willem van Oranje College. Daarnaast zijn de 

bouwplannen voor het nieuwe Gilde Vakcollege Techniek toegelicht en de manier 

waarop Wetech daar aan bijdraagt. Vanzelfsprekend heeft men ook stil gestaan bij 

de stages die de leerlingen van beide scholen lopen binnen uw bedrijf. 

Het was een mooi moment om elkaar weer te ontmoeten en met elkaar na te 

denken over waarvoor en waarom technisch onderwijs voor de bedrijven in 

Nederland zo belangrijk is. Na de officiële opening waren er veel informele 

contacten tussen de docenten en de vertegenwoordigers van onze Wetech 

bedrijven. De docenten waarderen het enorm dat er zo veel bedrijven en 

medewerkers willen meedenken over de ontwikkelingen die er zijn binnen de 

techniek. School en bedrijven samen kunnen zorgen voor het mooiste en 

succesvolste onderwijs en een goede aansluiting van de school op het 

bedrijfsleven.  

In de komende jaren zullen we  met elkaar vorm moeten geven aan de 

veranderende opleidingen in de techniek. In de komende edities van de 

jaarvergaderingen zal dit dan ook een centraal thema zijn. 
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Lees hier het artikel in het Kontakt van Geurt Mouthaan:  

GORINCHEM • Er dreigt een tekort aan technisch opgeleide mensen. De schotten 

tussen onderwijs en bedrijven moeten daarom verdwijnen. Dat gaf Doekle 

Terpstra, van Techniek Nederland, onlangs mee aan bedrijvenkring Wetech. 

Hij deed die oproep tijdens de ledenvergadering van Wetech. Deze stichting, 

waarbij zo’n 270 bedrijven uit de Alblasserwaard, de Vijfheerenlanden en het Land 

van Altena zijn aangesloten, is opleidingspartner van de technische vmbo-scholen 

Gilde Vakcollege Techniek in Gorinchem en het Willem van Oranje College in Wijk 

en Aalburg. Uniek in Nederland, zo benadrukte Doekle Terpstra. “Koester dat, wat 

jullie hier hebben is heel bijzonder. Die oproep doe ik ook aan de wethouders: 

koester je beroepsonderwijs, het is van ongelofelijk groot belang.” 

De voorzitter van Techniek Nederland zei dat niet voor niets. Hij wees op de afbouw 

van het technisch beroepsonderwijs; vanuit de overheid, net zo goed vanuit de 

omgeving van de leerlingen. “Tot op de dag van vandaag ga je pas naar het vmbo 

als je de havo écht niet kunt halen. Hoe naïef zijn we geworden? Op universiteiten 

zien we een overschot aan studenten, van wie er veel helemaal niet geschikt zijn 

voor het wetenschappelijk onderwijs.” 

Groot tekort 

Dat staat in schril contrast met het grote tekort aan technische vakkrachten. “Er 

zijn nu al 100.000 openstaande vacatures. Een astronomisch hoog aantal en dat 

zal de komende jaren alleen maar toenemen. Zeker gezien de uitdagingen waar 

Nederland voor staat op het gebied van onder meer verduurzaming is dat 

verontrustend. Wie gaat de zonnepanelen installeren en de windmolens bouwen? 

Wie kan de elektrische auto’s straks onderhouden?” 

Wat betreft Doekle Terpstra is er een grote inspanning nodig om leerlingen weer 

richting het technisch vmbo te leiden. Eén van de maatregelen is het ‘afknijpen’ 

van opleidingen in de financiële sector. “Er zijn voldoende richtingen die je toe 

leiden naar beroepen zonder toekomstperspectief. Dat is een verspilling van 

menselijk kapitaal.” 

Niet meer in klaslokaal 

Zeker zo belangrijk: de schotten tussen bedrijfsleven en onderwijs moeten 

verdwijnen. “Onderwijs en bedrijven is één woord, één wereld. Het gaat misschien 

wat ver, maar eigenlijk zouden leerlingen op het technisch vmbo helemaal niet 

meer in een klaslokaal moeten komen. De opleiding moet plaatsvinden op de 

werkvloer, zodat je meteen de nieuwste technieken aangeleerd krijgt. Bedrijven 

van hun kant dienen daarop in te spelen. Dat het soms moeite kost om een 

stageplek te vinden, moet echt verdwijnen. Zet de deuren wagenwijd open.”  

 

 

https://www.hetkontakt.nl/alblasserwaard/327985/doekle-terpstra-onderwijs-en-bedrijven-is-een-woord-een-wereld#p=19
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Beeldvorming speelt eveneens een rol. Terpstra stelde dat de kans op het vinden 

van een baan én heel goede arbeidsvoorwaarden als salaris in de techniek alleen 

maar toeneemt. “Ik heb al cijfers gezien dat je ook als starter meer verdient dan 

mensen met een havo- of vwo-diploma.” 

Boek ‘Een perfecte start’ 

Tijdens de ledenvergadering kwam ook Jan van Wijgerden, directeur van Tredion 

ICT & Telecom uit Gorinchem, aan het woord. Hij presenteerde het boek ‘Een 

perfecte start’. “Zelf ben ik ooit begonnen op de LTS. Soms hoor ik wel eens: ‘Dan 

ben je toch nog goed terechtgekomen.’ Een opmerking die steeds meer begon te 

schuren. Daarom ben ik op zoek gegaan naar ondernemers die ook deze opleiding 

gevolgd hebben. Binnen de kortste keren had ik er twintig bij elkaar, die allemaal 

heel succesvol zijn. Hun verhalen heb ik samengebracht in ‘Een perfecte start’.”  

Om vervolgens een oproep te doen aan de aanwezige ondernemers het boek te 

verspreiden. “Er zijn er al duizend verkocht. Ik vraag jullie om allemaal 

ambassadeur te worden.” Ook was er aandacht voor de Techniekhavo, een voor 

Nederland unieke opleidingsrichting. Gilde Vakcollege Techniek werkt daarbij 

samen met vmbo Calvijn in Hardinxveld-Giessendam en Lyceum Oudehoven in 

Gorinchem. Rien de Smit: “Voorzie ons van projecten, waarmee onze leerlingen in 

de praktijk aan de slag kunnen gaan.”  

Twintig opleidingen 

Voorspoedig lopen daarnaast de mbo-opleidingen die Gilde Vakcollege Techniek 

aanbiedt. Bij de start, enkele jaren geleden, schoven er 24 studenten aan, die een 

keuze konden maken uit twee opleidingen. Teamleider Menno Alberts: “Inmiddels 

zijn dat 162 studenten en hebben we een aanbod van twintig opleidingen. Als enige 

in Nederland bieden we in één school zo’n doorlopende leerlijn aan. Daar zijn we 

heel trots op.” 

Dick Hoogendoorn, voorzitter van Wetech, stipte in zijn toespraak de 270 bedrijven 

aan die nu al lid zijn van de stichting. “Een mooi aantal, maar we willen dit jaar 

nog doorgroeien naar driehonderd bedrijven. We nodigen hen uit mee te werken 

aan het verkleinen van het tekort aan technische vakmensen en onze jeugd een 

mooie toekomst in de eigen regio aan te bieden.” 

https://www.hetkontakt.nl/alblasserwaard/327985/doekle-terpstra-onderwijs-

en-bedrijven-is-een-woord-een-wereld#p=19 

 

 

 

 

 

https://www.hetkontakt.nl/alblasserwaard/327985/doekle-terpstra-onderwijs-en-bedrijven-is-een-woord-een-wereld#p=19
https://www.hetkontakt.nl/alblasserwaard/327985/doekle-terpstra-onderwijs-en-bedrijven-is-een-woord-een-wereld#p=19
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3.3 Stagemarkt Gilde Vakcollege Techniek (november 2022) 

 

Op donderdag 17 november 2022 heeft wederom de stagemarkt plaatsgevonden 

bij Gilde Vakcollege Techniek voor de aangesloten Wetech bedrijven.  

Maar liefst 105 bedrijven deden mee aan deze stagemarkt. De meeste 3e klas 

leerlingen hebben daar een stagebedrijf gevonden en sommige zelfs een afspraak 

kunnen maken voor hun 2e stage periode. 

Leo Dane, senior teamleider bij Gilde Vakcollege Techniek in Gorinchem moet 

geregeld naar adem happen als hij vertelt welke bedrijven en branches een tekort 

aan vakmensen hebben. Timmerlui, techniekmensen, er is een gruwelijk tekort 

aan alles wat met energie, warmtepompen, boilers en zonnepanelen te maken 

heeft. Maar ook metaalbedrijven en scheepsbouw. Ze staan te gillen om jonge, 

gekwalificeerde mensen. 

Artikel AD Rivierenland: https://www.ad.nl/rivierenland/bedrijven-azen-op-

gouden-handjes-t-gilde-en-paaien-leerlingen-met-bezoekjes-aan-mcdonalds-en-

arena~a24ddbaf/ 

  

https://www.ad.nl/rivierenland/bedrijven-azen-op-gouden-handjes-t-gilde-en-paaien-leerlingen-met-bezoekjes-aan-mcdonalds-en-arena~a24ddbaf/
https://www.ad.nl/rivierenland/bedrijven-azen-op-gouden-handjes-t-gilde-en-paaien-leerlingen-met-bezoekjes-aan-mcdonalds-en-arena~a24ddbaf/
https://www.ad.nl/rivierenland/bedrijven-azen-op-gouden-handjes-t-gilde-en-paaien-leerlingen-met-bezoekjes-aan-mcdonalds-en-arena~a24ddbaf/
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4. BBL  
MBO locatie Gilde Vakcollege Techniek 2021-2022 

Onderwijs na coronatijd. Hoe is dat?  

In het vorige jaarverslag heb ik beschreven hoe we als school om zijn gegaan met 

de periode van corona. We zijn blij dat deze periode achter ons ligt. Wat merken 

we hier nu nog van? Wel, de huidige eerste jaars BBL-studenten heeft tijdens hun 

vmbo opleiding 2 jaar lang last gehad van de corona-periode. Onderwijs op afstand 

heeft hier minder bijgedragen aan structuur en zelfredzaamheid. Hierdoor hebben 

we ervaren dat deze studenten meer moeite hebben met concentreren en het 

oppakken van taken dan voorheen. Ze staan meer in de afwachtende houding en 

daar werken we nu hard aan om daar meer beweging in te krijgen. De coronatijd 

is lastig geweest, maar we merken dat deze tijd nu ook veel energie vraagt om de 

studenten weer te activeren. Mogelijk zien de werkgevers dit ook en kunnen we 

hier samen wat meer in optrekken.  

Website en mail: We hebben het laatste jaar veel gedaan aan de uitstraling. Zo 

hebben we als mbo Gilde nu ook een eigen logo gekregen en zijn we meer 

herkenbaar voor de studenten en bedrijven. Bij deze vernieuwingsslag hebben we 

ook een eigen mailadres gelanceerd waarop alle bbl gerelateerd info binnenkomt. 

mbo.gilde@cvo-av.nl 

Kijk gerust eens naar de website die, overigens, nog steeds verder wordt 

opgebouwd. https://mbogilde.cvo-av.nl/ 

Ja, motorvoertuigen op het Gilde!! 

In het vorige jaarverslag heb ik beschreven in welke 

fase we terecht gekomen waren met het besluit van 

ROC Rivor om te stoppen met de opleiding 

motorvoertuigen. Er is ondertussen veel gebeurd. Een 

extern bureau, Hobéon, heeft onze locatie op onderwijs 

en organisatie doorgelicht en kwam tot de positieve 

conclusie dat we het prima op orde hadden. Daarop 

heeft het bestuur van ROC Rivor besloten dat we door 

mochten met de motorvoertuigen opleiding op locatie 

Gilde. Een unieke situatie dat het ROC zelf geen 

opleiding meer aanbiedt, maar dat deze wel op het 

Gilde gegeven wordt. Het gevolg hiervan was dat de 

onderwijs inspectie op onze locatie een heronderzoek 

ging uitvoeren. Opnieuw lagen we onder het 

vergrootglas, maar nu was de nog spannender dan 

eerst. Maar, opnieuw hebben we kunnen aantonen dat 

ons onderwijs en de organisatie voldeed aan de 

kwaliteitseisen die de onderwijs inspectie stelt. Dit 

heeft ons allen een enorme boost gegeven.  

mailto:mbo.gilde@cvo-av.nl
https://mbogilde.cvo-av.nl/
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Maritieme opleiding: 

Verandering van inzicht. Sinds cohort 2020 waren we gestart met de maritieme 

opleiding via ROC Da Vinci College in Dordrecht. De studenten waren daar 

ingeschreven maar volgden de opleiding op onze locatie. Sinds 2020 zagen we de 

instroom voor deze opleiding teruglopen en eind 2022 zaten er 9 studenten in de 

3 verschillende leerjaren. Echter doordat er zo’n beperkte groep op onze locatie 

zat, merkte we al gauw dat de verschillende manieren van werken, tussen Gilde, 

ROC Rivor en ROC da Vinci niet goed te managen waren. We hebben moeten 

besluiten om de samenwerking op het gebied van deze maritieme opleiding met 

Da Vinci en Gilde te stoppen. De studenten zijn overgestapt naar ROC Rivor en 

vervolgen daar hun opleiding.  

Nieuw keuzedeel maritiem: 

Het goede nieuws is wel dat er nu een maritiem keuzedeel (Scheepsreparatie- 

modificatie) beschikbaar is die de studenten kunnen kiezen in hun opleiding. Dit 

keuzedeel zorgt ervoor dat er meer studenten dit keuzedeel kunnen toepassen in 

hun leerbedrijf waardoor er in de regio meer aandacht is voor de maritieme sector.  

Aantallen studenten: 

Wat de cijfers betreft, zie je in 2021-2022 een kleine terugloop t.o.v. vorig jaar. 

Dit is overigens prima te verklaren. Zodra een student langer over zijn opleiding 

doet dan gebruikelijk wordt hij/zij wel meegewogen in de aantallen studenten. 

Zodra deze groep studenten dan een diploma behaald loopt het aantal studenten 

op de locatie weer wat terug. Al met al behouden we een stabiel aantal studenten 

in de opleiding. Wel besteden we steeds meer aandacht aan werving in klas 4. Dit 

gebeurt d.m.v. flyers en info berichten naar huis. Dit is iets wat we meer en meer 

gaan uitbouwen. Zo zijn we ook gestart met een nieuwsbrief voor studenten en 

werkgevers. Even een korte inkijk in het onderwijs. Ook deze nieuwsbrief werd 

goed ontvangen.   

Opleiden in het bedrijf: 

In een vorig epistel van me heb ik mijn zorgen geuit over het feit dat sommige 

bedrijven onvoldoende in beeld hebben wat vakgericht opleiding nu precies 

inhoudt. Daarom gaan we een leermeester avond organiseren. Op deze avond 

gaan we samen nadenken over de invulling van het onderwijs op niveau 2 en 3. 

Inzichtelijk wordt gemaakt hoe de opleiding eruit ziet en aan welke 

onderwijskundige eisen we moeten voldoen. Afstemming met het bedrijfsleven is 

daarin erg belangrijk. Ook S-BB zal op die bijeenkomst aanwezig zijn om 

verheldering te geven. Nadere info volgt voor de leermeesters van onze studenten. 
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Noem het eens anders → afrondingsavond  

We waren gewend om aan het eind van een cursusjaar een diploma-avond te 

organiseren, maar wat bleek, sommige studenten ronde hun opleiding net na de 

zomervakantie af en konden dus niet bij de diploma-uitreiking zijn. Daarom 

noemen we het nu een afrondingsavond waar ook een aantal diploma’s worden 

uitgereikt. Zo kunnen alle laatste jaars studenten aanwezig zijn bij deze 

afrondingsavond van hun opleiding en sluiten we het op een goede en gezellige 

manier met elkaar af. Het zou wel fijn zijn als de werkgever van onze studenten 

hier ook bij aanwezig is. Dat maakt de cirkel weer rond.  

 
Menno Alberts, 

Senior teamleider MBO. 
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5. Leden 

 
De Stichting wordt structureel bekostigd uit de jaarlijkse bijdragen van de 

aangesloten bedrijven. Deze bijdrage kent een getrapte opbouw, naar rato van het 
aantal werknemers van een bedrijf: 

 
 
  1-25 werknemers  : €125,- per jaar 

  26-100 werknemers : €250,- per jaar 
>   100 werknemers : €500,- per jaar 

Opleidingsbedrijven : €500,- per jaar (ondersteunend lid) 
Branchevereniging  : €500,- per jaar (ondersteunend lid) 
Leveranciers   : €100,- per jaar (vrienden van) 

 
 

Op 31 december 2022 waren er totaal 248 bedrijven lid van de Stichting Wetech.  
In 2022 zijn er 33 bedrijven lid geworden.  

In 2022 hebben 8 leden hun lidmaatschap opgezegd.  
 
Op 31 december 2022 waren er totaal 273 bedrijven lid van de Stichting Wetech. 
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6. De financiën  

Hieronder vindt u een overzicht van de baten en lasten over het boekjaar 2022: 
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Penningmeester van de Stichting Wetech is dhr. Gerard de Gans. Met betrekking tot 
de jaarrekening 2023 heeft er op 12 juni 2023 een kascontrole plaatsgevonden. De 
kascommissie bestaat uit Rianne Duijzer + Krijn Redert onder leiding van dhr. Gerard 
de Gans. Mevrouw Wilma Yard - van der Stelt heeft de benodigde informatie 
aangedragen en toegelicht. De stukken zijn goedgekeurd en ondertekend. 
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7. De toekomst: 2023 

Volgend jaar zal ik mijn voorzitterschap vanuit het bestuur gaan overdragen aan Jan 
Blijenberg. In de statuten hebben we geregeld dat het voorzitterschap om de zoveel 
tijd wordt overgedragen aan een andere branche, zodat eenieder de gelegenheid krijgt 
om zijn/haar visie uit te dragen.  

In 2023 zal de bouw van Gilde Vakcollege Techniek worden gestart. We zien uit naar 
dit heugelijke moment voor de grootste techniekschool van Nederland.  

We willen de stagemarkt nog verder uitbouwen door nog meer de verbinding te zoeken 
tussen technisch onderwijs en bedrijfsleven 

Dick Hoogendoorn, 

Voorzitter Stichting Wetech. 

 

Dit jaarverslag is goedgekeurd door het bestuur tijdens de vergadering op woensdag 
27 november 2023. 


